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et is een goede gewoonte om aan het einde van het jaar ver-
antwoording aan u af te leggen. December is een maand van 
contemplatie en onder de kerstboom vind ik u hopelijk in een 
welwillende bui.
Die welwillendheid is belangrijk, want u betaalt mijn salaris. En 
gelukkig bent u met ongeveer 48.000 man – samen vullen we 

de Amsterdam Arena of heel Goeree-Overfakkee. Dat is een leuk idee, maar de 
waarheid is dat dit aantal de afgelopen jaren vrijwel ongewijzigd is gebleven 
– ondanks de duizenden nieuwe leden die we ieder jaar weten te werven. Kort-
om: ledenwerving én ledenbehoud blijven ook in 2014 belangrijke prioriteiten.

De website is hiervoor een belangrijk middel – de toegangspoort tot de VEB. 
De huidige website is sinds 2008 in de lucht en in die tijd uitgegroeid tot een 
belangrijke informatiebron voor leden, andere beleggers en media. Volgend jaar 
gaat www.veb.net op de schop om onze verschillende doelgroepen nog beter 
te bedienen. Deze operatie volgt op de revisie van Efect, nu twee jaar geleden.

Het komende jaar zal eveneens de Dag van de Belegger in vernieuwde vorm 
weer worden georganiseerd. Door een samenloop van omstandigheden (fail-
lissement van het organisatiebureau, tegenzittende markt) hebben we dit jaar 
moeten overslaan. Dat spijt me – het is de toogdag van onze vereniging. We ho-
pen dat de Dag van de Belegger 2014 een jubileumjaar (de VEB bestaat volgend 
jaar negentig jaar) waard zal zijn. 

Dit lustrum markeren we onder meer door de publicatie van een boek over de 
veelbewogen geschiedenis van de VEB. Inmiddels is Paul Frentrop, hoogleraar 
corporate governance op Nyenrode, bezig met het onderzoek dat tot dit boek 
moet leiden. Ik hoor het graag als u VEB-materiaal heeft, vooral van vóór 1945.

Ook in 2013 bepaalden onze juridische acties voor een belangrijk deel het beeld 
van de VEB. De nationalisatie van SNS Reaal slokte uiteraard veel van onze aan-
dacht op. Over het voorlopige resultaat zijn we niet ontevreden: het oordeel van 
de Ondernemingskamer dat de compensatie voor de onteigende efecten ver-
moedelijk hoger zal moeten zijn dan nul en dat deskundigen moeten worden 
benoemd, is een belangrijke overwinning voor de gedupeerde beleggers. We 
hopen dit in de cassatieprocedure bij de Hoge Raad overeind te houden.

Dit lukte ons onlangs in de Fortis-zaak, waar het hoogste Nederlandse rechts-
college de wanbeleiduitspraak van de Ondernemingskamer bevestigde. Hier-
mee kwam compensatie voor beleggers weer een stapje naderbij. Ook Imtech 
(fraudezaak) en NSI (onderhandse emissie tegen hoge korting) zijn nieuwe, 
belangrijke zaken, waarin de VEB met kracht de belangen van de betrokken 
aandeelhouders verdedigt. En daar gaan we in 2014 gewoon mee door! 
Goede feestdagen.

afrekenen!

door Jan Maarten Slagter
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Vier vragen over de beurs-
gang van de Rabobank

1 waarom doet rabobank dit?
De belangrijkste reden lijkt dat 

Rabobank af wil van de zelf opge-
legde verplichting om aangeboden 
stukken altijd terug te kopen. Afge-
lopen jaar hebben veel leden hun 
certifcaten terugverkocht aan Ra-
bobank en dat dreigde tot scheve 
balansverhoudingen te leiden bij 
de bank. 

Daar kwam bij dat Rabobank 
al had laten doorschemeren de 
stukken voortaan niet meer op ten 
minste de nominale waarde (25 
euro) terug te kopen. De verkoop-
golf werd iedere maand groter. Be-
leggers vreesden dat de koers vol-
gend jaar weleens onder 25 euro 
zou kunnen zakken. 

2  wat gaat er veranderen?
Rabobank verhoogt de mini-

male vergoeding van 5,2 procent 
naar 6,5 procent. De eerste betaal-
dag van die nieuwe coupon is 29 
maart 2014. Het is een forse ver-
hoging, die de koers vermoedelijk 
zal steunen. Deze verhoging geeft 
echter ook aan dat de vrees van be-
leggers gegrond was: bij een cou-
pon van 5,2 procent was het Rabo-
bank Ledencertifcaat geen 25 euro 
waard. De Rabobank Certifcaten 
zullen naar verwachting vanaf eind 
januari 2014 verhandeld kunnen 

worden op de efectenbeurs van 
Amsterdam.

3  als ik dit jaar nog wil han-
delen, wanneer moet ik dan 

uiterlijk inleggen?
Er komt in december een extra 
laatste handelsdag voor de interne 
markt. Orders ingelegd voor 23 de-
cember 2013, 9.00 uur worden op 
30 december 2013 nog uitgevoerd. 
De handelsdag van 2 januari 2014 
is hiermee vervroegd. Orders inge-
legd na 23 december 9.00 uur ko-
men in januari op de beurs terecht. 

4  als ik de rabobank-certifca-
ten wil kopen, kan ik dat dan 

beter voor 23 december doen of 
kan ik beter wachten tot begin 
van de handel eind januari?
Die vraag is moeilijk te beantwoor-
den. Niet-Rabobankklanten heb-
ben geen keuze. Zij kunnen dit jaar 
nog niet handelen in certifcaten. 
Het voordeel van volgend jaar aan-
kopen is dat het dan ook via andere 
banken of brokers kan, waar de 
transactiekosten mogelijk lager zijn 
dan de 0,2 procent die Rabobank 
rekent. Gezien de sterke verhoging 
van de rentecoupon is echter niet 
ondenkbaar dat de koers oploopt. 
Het is onmogelijk te voorspellen 
wat beter is.

De Rabobank Ledencertifcaten die tot nu alleen door leden (klanten) 
van de bank konden worden gekocht, krijgen een beursnotering. Het 
worden Rabobank Certifcaten waar iedereen in kan beleggen. Vier vra-
gen over deze opvallende beursgang.


